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Onderwerp 

Olympische Zomerspelen 2028   

 

Aan 

Voorzitter Provinciale Staten van Flevoland 
 

 

Van  

SP Statenfractie 

  

Afschrift aan 

Griffier 

 

 

 

 

Uit onderzoek van RTL Nieuws blijkt dat gemeenten, provincies en rijk tot nu toe al 

188 miljoen euro hebben uitgetrokken om de Nederlandse Olympische ambities waar 

te maken, terwijl het nog niet duidelijk is of Nederland zich überhaupt kandidaat stelt 

voor de Zomerspelen van 2028. 

 

Ook de provincie Flevoland heeft in de afgelopen vijf jaar hiervoor financiële middelen 

vrijgemaakt en heeft onder andere deelgenomen aan een tentoonstelling in de ge-

meente Den Haag, lobbyactiviteiten en dienstreizen voor het college van Gedepu-

teerde Staten (GS) en ambtenaren, die zijn wezen kijken bij de Olympische 

Zomerspelen van 2008 te Beijing (China) en bij de WK Voetbal 2010 in Zuid-Afrika. 

 

Bij eerdere mondelinge vragen over dit onderwerp heeft het vorige college van GS 

aangegeven dat Flevoland alleen de Olympische gedachte omarmt en deze binnen 

de provincie verder zal uitdragen. Verder heeft GS een notitie over de uitwerking van 

deze Olympisch gedachte voor Flevoland aan de vorige Staten toegezegd. 

 

Uit eerdere schriftelijke vragen van de PVV Statenfractie en andere informatie blijkt 

dat het college van GS en ambtenaren een dienstreis naar Londen heeft goedge-

keurd om lobbyactiviteiten bij de Olympische Zomerspelen 2012 te laten plaats-

vinden.        

 

Bovenstaande is voor de SP Statenfractie aanleiding het College van Gedeputeerde 

Staten (GS) de volgende vragen te stellen: 

 

1. Bent u het met de SP Statenfractie eens dat het primaat van het binnenhalen 

van de Olympische Zomerspelen 2028 bij de landelijke overheid ligt en dat 

deze hierover nog een besluit dient te nemen?  Zo nee, waarom niet? 

 

2. Bent u het met de SP Statenfractie eens dat het verzorgen van lobbyactivitei-

ten met als doel om de Olympische Zomerspelen 2012 naar Nederland te 

halen geen taak voor GS is en dit moet worden overgelaten aan de landelijke 

overheid?  Zo nee, waarom niet? 
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3. Hoeveel financiële middelen, gespecificeerd naar activiteit, heeft de provincie 

Flevoland de afgelopen vijf jaar uitgegeven aan dan wel vrijgemaakt voor 

activiteiten die verbonden zijn aan de Nederlandse Olympische ambitie om 

de Zomerspelen van 2028 binnen te halen?  

 

4. Welke sportieve dan wel economische gevolgen hebben deze activiteiten tot 

op heden voor de provincie Flevoland opgeleverd?  Welke zijn in de nabije en 

verdere toekomst te verwachten? 

 

5. Is het college van GS het met de SP Statenfractie eens dat het periodiek bij-

wonen van de Olympische Zomerspelen en de WK Voetbal geen meerwaar-

de voor de provincie Flevoland heeft?  Zo nee, waarom niet? 

 

6. Binnen welke termijn kan Provinciale Staten een notitie van GS verwachten 

waarin de Olympische gedachte voor Flevoland is uitgewerkt? 

 

 

Namens de SP Statenfractie Flevoland, 

 
S. (Symaiah) Verbeek 

Woordvoerder Samenleving 


